
Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i Sportu 
 
 
 

             W okresie międzysesyjnym Komisja spotkała się dwukrotnie 20 i 26.11.2019r. 
                 
                Na posiedzeniu komisja zajmowała się następującymi tematami: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
 
2. Spotkanie z panem Prezesem Zbigniewem Wuwrem. 

      Celem spotkania było omówienie w sposób bardziej szczegółowy udzielonej odpowiedzi 
na wniosek komisji, wystosowany w miesiącu czerwcu. Po merytorycznej dyskusji materiał 
został przyjęty jednogłośnie. 
       

3. Podsumowanie roku działalności Spółdzielni Socjalnej, plany rozwoju, spotkanie z 
zarządem spółdzielni. 

      Sprawozdanie przedstawiła i omówiła pani prezes Katarzyna Swęda. Materiał został 
przyjęty głosowaniem 6 „za” i 1 „wstrzymujący się”.  

 
4.  Opiniowanie projektu budżetu na 2020 rok. 

      Projekt budżetu przedstawił skarbnik miasta pan Damian Cieślar. Informacje na temat 
projektu budżetu zostały przyjęte jednogłośnie „za”. 
 
      5. Program rozwoju budowy ścieżek rowerowych. 
      Materiał omówiła pani Kierownik Ewa Ples. Pani kierownik poinformowała, że miasto 
Wisła wspólnie z Brenną i Ustroniem zawiązało partnerstwo aby wspólnie aplikować o środki 
zewnętrzne dla zadania „Rowerem przez Beskidy- etap I ” . Planowana modernizacja trasy od 
granicy z Ustroniem do ulicy Wodnej przewiduje asfaltowanie, poszerzenie i odwodnienie na 
przeważającym odcinku tej trasy.  
W dalszej perspektywie planuje się utworzenie nowych ścieżek rowerowych 
rozpoczynających i kończących się w pobliżu stacji kolejowych, zgodnie z „Założeniami 
regionalnej polityki rowerowej Województwa Śląskiego wraz z koncepcją sieci regionalnych 
tras rowerowych”. 
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